
Obec Bílov - UBYTOVÁNÍ :: okres Plzeň sever

zastupitelstva obce Bílov - 8. listopadu  2007
Zápis ze zasedání
Zasláno od: Value
Datum zveřejnění: 12.11.2007 � 22:52:26

Zasedání číslo: 4

Přítomni: Pavel Bulín, Ladislav Bulín, Jaroslav Bulín, Josef Slach, Pavel Babor, Jiří Vlk, Zdeněk
Rom, Jaroslava Romová

Zasedání zastupitelstva obce Bílov zahájil starosta obce.

Vážení,
ve smyslu zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů, zahajuji  4. zasedání
zastupitelstva obce Bílov v roce 2007, na kterém Vás všechny vítám. 

Je přítomno 7 členů zastupitelstva obce z celkového počtu 7 členů. To je dostatečný počet k tomu,
aby zasedání zastupitelstva obce mohlo právoplatně jednat a usnášet se na všech bodech jednání.

Navrhuji, aby se dnešní ustavující zasedání  řídilo tímto programem:
1/ Zahájení 
2/ Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu
3/ Projednání vytvořeného pasportu dopravního značení obce
4/ Zvolení zástupce do Klubu hipoturistiky Plzeňského kraje a do vznikající MAS Severní Plzeňsko
5/ Souhlas se vstupem do Dobrovolného svazku obcí  1/ 27 
6/ Žádost o dotaci na opravu místní komunikace
7/ Prodej nevyužitých tiskáren a kamen z čp. 3
8/ Přepracování webových stránek obce
9/ Dotace Občanskému sdružení pro záchranu potvorovského kostela
10/ Oprava střechy čp.39 a vyrobení závor na západní straně obce
11/ Reakce na vybudování větrných elektráren v katastru obce
12/ Jmenování inventarizační komise
13/ Organizace předvánočního setkání s občany
14/ Různé – brigáda na shrabání návsi
- -	zrušení webové inzerce v rejstříku firem
- -	informace o hipo a cyklostezkách
- -	účast na čertovském průvodu v Plzni
- -	informace o katarální nákaze ovcí
- -	informace o novém leteckém snímku obce
- -	informace o nabídce občanského sdružení Totem ohledně řešení sociálních problémů v
mikroregionu
- -	informace o děkovném dopise od p. Sklenáře
- -	informace o výměně občanských průkazů
- -	informace o stavu přestěhování OÚ
- -	dopisy občanům, kteří nemají v pořádku své nemovitosti
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- -	pořízení plynových kamen do úklidové místnosti čp.39
- -	reakce na neplatiče v odpadovém hospodářství
15/ Usnesení a závěr

Kdo souhlasí s tímto programem?	7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování? 0 hlasů

2/ Místostarosta navrhl, aby zapisovatelem byl  Pavel Bulín. Ten pak za ověřovatele zápisu navrhl
pana Slacha a Ladislava Bulína a nechal o nich hlasovat:
Kdo souhlasí s navrženými zapisovatelem a ověřovateli zápisu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování? 0 hlasů

3/ Starosta pak otevřel otázku vypracovaného Pasportu dopravního značení pro obec Bílov, který
vyhotovila firma Značky Plzeň s.r.o. Přítomní se shodli, že nebudou trvat na omezení vjezdu pro
nákladní vozidla, neboť jejich počet projíždějících přes obec poklesl. Starosta byl pověřen jednáním o
změně pasportu v tomto smyslu

4/ 
A/ Starosta pak přítomné informoval o vytvoření Klubu hipoturistiky Plzeňského kraje, na jehož
zakládání se za obec podílel a požádal o souhlas se vstupem obce do tohoto klubu, neboť činnost
klubu by měla pomoci navýšení turismu v regionu. Připomněl, že v obci zatím končí hipoznačení ze
Středočeského kraje  a Klub plánuje jeho pokračování dál přes Plzeňský kraj. Pro obec by to mohlo
znamenat větší počet ubytovaných turistů a celkově by to mohlo oživit drobné podnikání. Členský
příspěvek činí 500 Kč. Hlasování:
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování? 0 hlasů

Starosta pak ještě požádal o schválení, aby mohl obec v Klubu zastupovat, neboť tam byl zvolen
místopředsedou.
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování? 0 hlasů

B/ Starosta pak přítomné informoval o iniciativě Mikroregionu Kralovicko, který se pokouší iniciovat
založení MAS s pracovním názvem Severní Plzeňsko. Přiblížil přítomným problematiku MAS a
požádal, aby mohl obec v této aktivitě zastupovat.
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování? 0 hlasů

5/ Starosta dále znovu nadhodil otázku členství v DSO  1/27, o čemž již zastupitelé jednali dříve.
Vysvětlil, že jsme se zatím nestali členy, protože probíhala jednání mezi DSO a obcemi Bílov a
Sedlec, a protože Sedlec se zatím vstupu brání, zdrželo se i členství Bílova. Starosta byl nyní znovu
osloven starostou Plas Mgr. Hurtem ohledně vstupu obce do DSO. Zastupitelé se vstupem vyjádřili
souhlas, protože měli pocit, že výhody členství – možnost částečně ovlivňovat konkrétní jednání a
možnost získat díky tomu územní plán, převažují nad nevýhodami – členský příspěvek cca. 5000 Kč/
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rok.
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování? 0 hlasů

6/ Starosta dále informoval že Program rozvoje venkova vyhlásil dotační tituly na další roky. Pro nás
by se mohl hodit titul Obnova a rozvoj vesnic, podtitul Zlepšení dopravní a technické infrastruktury a
vzhledu obce, protože chceme opravit místní komunikaci Bílov – Vysoká Libyně v předpokládané
ceně prací přesahující půl milionu korun. Zastupitelstvo se dohodlo, že se pokusí o dotaci zažádat,
přestože je na to poměrně málo času a přestože nesplňujeme všechna hodnocená kritéria. Starosta
byl pověřen vypracováním a podáním projektu.

7/  
A/ Dalším bodem bylo schválení prodeje dvou již zastaralých a nepotřebných tiskáren z OÚ Bílov,
které by jinak bylo třeba ekologicky likvidovat. Zastupitelé schválili jejich odprodej za 100,- Kč a za
200,- Kč. 
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování? 0 hlasů

B/ Dále se jednalo  prodeji  kamen z čp.3, která jsou po přestěhování obecního úřadu nadbytečná.
Zastupitelé se shodli, že vyvěsí nabídku na prodej kamen na obecní vývěsku a cenu navrhli 4000 Kč
za kamna z kanceláře ( krbová kamna z roku 2005) a 6000,-Kč za kamna ze zasedací místnosti.
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování? 0 hlasů

8/ Starosta následně informoval o aktivitě pana Korčáka, tvůrce obecních webových stránek, který
navrhl jejich přepracování a modernizaci a jejich přihlášení do soutěže Zlatý erb. Zastupitelé si nové
stránky prohlédli a všem se líbily. Souhlasili s jejich přepracováním panem Radkem Korčákem.

9/ Pan Slach informoval potom o založení Občanského sdružení pro záchranu románského kostela v
Potvorově. Starosta navrhl pomoci vzniklému občanskému sdružení tím, že by obec zaplatila jeho
webové stránky , které vyrábí rovněž pan Radek Korčák. Protože všichni chápali prospěšnost práce
tohoto sdružení i to, že zatím nemá finanční prostředky, zastupitelé tento návrh odsouhlasili.
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování? 0 hlasů

10/ 
A/ Starosta pak připomněl nutnost opravu střechy čp.39, kde je několik prasklin v krytině a požádal
pana Jiřího Vlka, který je na to profesně vybaven, o realizaci opravy. Ten souhlasil.
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování? 0 hlasů

B/ Pak starosta požádal pana Roma a pana Slacha o vyrobení závor na cestu za západní stranu
obce, které by mohly omezit krádeže ve stodolách v přilehlých domech. Zastupitelé již o tom jednali
na minulém zasedání, ale dosud práci nerealizovali.
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Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování? 0 hlasů

11/ Dalším bodem jednání byl návrh společnosti AFE Bohemia s.r.o, Bezručova 29, Plzeň na
postavení větrných elektráren v katastru obce Bílov. Zastupitelé zvažovali pro a proti a nakonec došli
k názoru, že žádosti nevyhoví.
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování? 0 hlasů

12/ Dalším bodem bylo jmenování inventarizační komise pro inventuru za rok 2007. Paní Romová
navrhla, aby předsedou byl pan Pavel Babor a členy Jaroslav Bulín a Jiří Vlk Starosta pak navrhl
komisi ještě doplnit o Jaroslavu Romovou  a nechal o nové inventarizační komisi hlasovat:
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování? 0 hlasů

13/ Dále zastupitelé jednali o přípravě předvánočního setkání s občany. Pan Ladislav Bulín navrhl
pozvat pana Hubku nebo paní Bukačovou, kteří by pověděli přítomným o historii potvorovského
kostela, popř. i o historii obce. Na setkání zastupitelé uvolnili částku 
do 1000 Kč.
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování? 0 hlasů

14/ V bodě různé:
A/  navrhl Lad. Bulín uspořádat brigádu na shrabání listí z návsi a zastupitelé souhlasili. Práce bude
provedena některý víkend za pěkného počasí.
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování? 0  hlasů

B/ starosta informoval o cyklostezkách připravovaných městem Kralovice,které by měly propojit náš
region s Jesenickem, obcemi za Berounkou a Manětínskem. Ukázal přítomným i návrhy map.
Zastupitelé toto vzali na vědomí. Pak starosta ukázal i hipomapy vydané Středočeským krajem, které
zahrnují i naši obec.

C/ starosta pak přítomným ukázal nové letecké snímky obce, které jsou nabízeny k prodeji, ale nebyl
o ně velký zájem, protože všichni mají zakoupené snímky z roku 2004

D/ Starosta pak přečetl děkovný dopis pana Jaroslava Sklenáře, jemuž obec přispěla na vydání
knihy s regionální tematikou Život v uplynulých letech (staletích) na Kralovicku, Plasku a Manětínsku.

E/ Starosta ještě informoval o nutnosti výměny občanských průkazů

F/ Paní Romová nadnesla problém neplatičů v odpadovém hospodářství – paní Koželuhová (?) a
Kundráčovi. Pan Slach a starosta se pokusí s nimi promluvit a přimět je k zaplacení.
Rovněž bylo rozhodnuto zaslat dopis vyzývající majitele nemovitostí a pozemků v obci, kteří o ně
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řádně nepečují, aby zjednali nápravu.
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování? 0  hlasů

Protože se nikdo další s dalším problémem nepřihlásil, uzavřel starosta schůzi a navrhl následující
usnesení:

4. usnesení zastupitelstva obce Bílov ze dne 8. listopadu 2007
31/07 – zastupitelé schvalují pasport dopravního značení obce bez omezení vjezdu nákladních
vozidel, dalším jednáním pověřují starostu

32/07 – zastupitelé schvalují vstup do MAS a do Klubu hipoturistiky Plzeňského kraje, zaplacení
členského příspěvku a jako zástupce obce do obou sdružení delegují Pavla Bulína

33/07 – zastupitelé znovu schvalují vstup obce do Svazku S 27 a schvalují vklad do sdružení do
5000,-Kč / rok

34/ 07 – zastupitelé schvalují podání žádosti o dotaci do Programu rozvoje venkova na opravu místní
komunikace Bílov – Vysoká Libyně

35/ 07 – Zastupitelé schvalují prodej nepotřebných tiskáren za 100 a 200,- Kč a nepotřebných kamen
za 4000,-Kč a 6000,-Kč.

36/07 – zastupitelé schvalují přepracování webových stránek www.bilovukralovic.cz panem Radkem
Korčákem

37/ 07 – zastupitelé schvalují sponzorský dar Občanskému sdružení pro záchranu románského
kostela v Potvorově ve formě zaplacení jejich www stránek.

38/ 07 – zastupitelé pověřují pana Vlka opravou střechy na čp. 39 a pana Roma  a Jaroslava Bulína
vyrobením závor na západní straně obce

39/ 07 – zastupitelé nesouhlasí se záměrem výstavby větrných elektráren v katastru obce

40/ 07 – zastupitelé uvolňují částku do 1000,-Kč  na předvánoční setkání s občany

41/ 07 – zastupitelé souhlasí s brigádou na úklid listí, berou na vědomí informace o hipostezkách a
cyklostezkách v katastru obce a poděkování pan Sklenáře za poskytnutý dar an vydání knihy.

42/ 07 – zastupitelé berou na vědomí informaci o možnosti zakoupení nového leteckého snímku
obce i o nutnosti výměny starých občanských průkazů, souhlasí s podniknutím kroků proti neplatičům
za vyvážení komunálního odpadu a proti těm, kteří mají v nepořádku své pozemky a dělají  tak obci
ostudu.

Zapsal: Pavel Bulín
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Ověřovatelé zápisu: Ladislav Bulín, Josef Slach
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